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1、愿你天天快乐，周周开心，月月健康，季季平安，年年幸福！
May you be happy every day, happy every week, healthy every month, safe every season and happy every year!
2、新年好！对你的思念象袅袅的轻烟不绝如缕，对你的祝福是潺潺的小溪伴随一生一世。
Happy new year! Thoughts of you are like smoke, and wishes for you are the rippling brook that accompanies the whole life.
3、愿您幸福快乐，直到永远永远！
May happiness follow you wherever you go!
4、新年钟声里，我举起杯，任一弯晶莹的思绪在杯底悄悄沉淀，深深地祝福你快乐！
In the New Year bell, I raise my cup, any crystal thoughts quietly settle at the bottom of the cup, deeply wishing you happiness!
5、满天的烟花，是飞舞的音符，以思念谱成乐章，用祝福奏出所盼，带给你，欢欣快乐的春节！
The fireworks all over the sky are dancing notes, compose music with missing, play out expectations with blessings, bring you, happy Spring Festival!
6、初春雪漫漫，人间处处新！新年快乐，新年幸福！辞旧迎新，心想事成。
The early spring snow is long, the world is new everywhere! Happy New Year, Happy New Year! Let go of the old and welcome the new.
7、在这美丽的春节之际，谨致我的思念与祝福。祝福朋友在新的一年里，天天都有份好心情！
On the occasion of this beautiful Spring Festival, I would like to express my thoughts and wishes. I wish my friends a good mood every day in the new year!
8、初春雪漫漫，人间处处新！春节快乐，新年幸福！辞旧迎新，心想事成。
The early spring snow is long, the world is new everywhere! Happy Spring Festival and Happy New Year! Let go of the old and welcome the new.
9、祝你猪年：大名鼎鼎，大吉大利，大红大紫，大显身手，大炮而红，大鸣惊人，大马当先！
I wish you the Year of the Pig: great fame, great luck, big red and purple, big show, big gun and red, big roar, big horse first!
10、继往开来迎新岁，举金杯春满万户；与时俱进贺丰年，传笑语喜盈千家。
Inheriting the past and ushering in the new year, the golden cup will fill thousands of households in spring; advancing with the times, celebrating the good year and passing on jokes will bring joy to thousands of households.
11、声声祝福，丝丝情谊，串串思念，化作一份礼物，留在您的心田。祝您：新年快乐如意吉祥！
Sound blessings, silk friendship, string of thoughts, into a gift, stay in your heart. Wish you a happy and auspicious New Year!
12、美酒、蜡烛、大餐，多么美妙的新年！唯独就缺你的钱包！朋友，新年快乐！
Wine, candles, dinner, what a wonderful New Year! You\'re the only one missing your wallet! Happy New Year, my friend!
13、声声祝福，丝丝情谊，串串思念，化作一份礼物，留在你的心田，祝新年快乐，万事如意！
Sound wishes, silk friendship, string of thoughts, into a gift, stay in your heart, wish you a happy New Year, all the best!
14、新年，好事接连，心情季如春，生活颜色，事业兴旺达，烦恼宵云外，心意祝福你！
New Year, successive good things, such as spring mood, color of life, prosperity of career, troubles outside the night clouds, my heart wishes you well!
15、春节到，给您拜个年，愿您阖家欢乐，春节快乐！
The Spring Festival is coming. Happy New Year to you. Wish you a happy family and a happy Spring Festival!
16、在这深情的季节里，在这祥和的新年里，我好想送你一份满盈胸怀的思念和数不尽的祝福。
In this affectionate season, in this peaceful New Year, I really want to send you a full of thoughts and endless wishes.
17、吉祥新春送喜来，如意健康添起来，美好生活伴你来，开心快乐随你来。
Lucky Spring Festival brings happiness, wishful health, good life with you, happy and happy with you.
18、祝福款款而来，生活美美满满，事业红红火火，财源滚滚而来，家庭和和美美，幸福永远常在！
Blessings come, life is happy, career is prosperous, wealth is rolling in, family and beauty, happiness is always there!
19、在春节即将到来，钟声即将响起，焰火即将燃起的日子里，微信带着祝福先送去给你。
In the days when Spring Festival is coming, bells will ring and fireworks will be lit, Wechat will be sent to you first with good wishes.
20、新年快乐！请向下翻。继续翻……再翻。一直翻你真乖！还真听话！
Happy New Year! Please turn it down. Continue to turn... Turn over again. It\'s nice of you to keep turning over! That\'s true!
21、春风洋溢你、家人关心你、爱情滋润你、朋友忠于你、我在这儿祝福你、幸运之星永远照着你！
Spring breeze permeates you, family cares about you, love nourishes you, friends are loyal to you, I wish you here, lucky stars shine on you forever!
22、过去的一年我们合作的都很愉快，谢谢您的关照，猪年伊始，祝您全家欢乐，心想事成！
Thank you for your attention. At the beginning of the Year of Pig, I wish you and your family a happy and successful life.
23、新年好，兄弟，忙碌了一年，好好歇歇吧！祝你来年鸿运当头，福星高照。
Happy New Year, brother, busy for a year, have a good rest! Good luck and good luck in the coming year.
24、朋友，新年将到，预祝你新年快乐，福运无边！
Friends, the New Year is coming, I wish you a happy New Year, good luck!
25、江水并不知道，为什么流向海洋，我并不知道，为什么我的思念总是奔向你，祝你新春愉快！
The River doesn\'t know why it flows to the sea. I don\'t know why my thoughts always rush to you. Happy Spring Festival to you!
26、愿你有一轮最亮、、最红的太阳！愿你拥有一个最辉煌、最耀眼、最灿烂的明天！
May you have the brightest, biggest and reddest sun! May you have the most brilliant, dazzling and brilliant tomorrow!
27、给你一碗蜜，里面加点糖，最后加入盐，分开是咸的，见面是甜的，最后才知一切是幸福的！
Give you a bowl of honey, add some sugar in it, and finally add salt. The separation is salty, the meeting is sweet, and finally know that everything is happy!
28、祝你新年开门吉，荣华富贵享不尽。愿你福运阳光照，洋财滚滚进你家！
Wishing you every happiness and prosperity in the New Year. Wish you luck and sunshine, and foreign wealth roll into your home!
29、当你手持手机看这短信时，幸运已降临在你头上，财神已走进你家门，荣华富贵已离你不远。
When you look at this text message with your mobile phone, luck has come on your head. The God of wealth has come into your door, and the glory and wealth are not far away from you.
30、愿我的衷心的祝福，随着一声声钟鸣，一次次飘到你的身边。祝你新年快乐。
May my heartfelt wishes come to you again and again with a bell ringing. Happy New Year to you.
31、累了就睡觉，醒了就微笑！生活啥滋味，自己放调料；收到我信息，开心笑一笑！祝新春快乐！
Sleep when you are tired and smile when you wake up! What\'s life like, put seasonings on your own; Receive my message, laugh happily! I wish you a happy New Year!
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happy new year！
新年快乐！
new year‘s greetings and best wishes!
致新年贺忱与最美好的祝福！
a happy new year to you.
祝节日快乐,新年幸福。
best of luck in the year to come.
愿你在未来的一年里，吉星高照。
wish all the best wishes for you.
献上最美好的祝愿。
wish many good wishes for the holidays and the coming year.
新的一年，向你献上最诚挚的祝福。
wishing you all the blessings of a beautiful christmas season.
愿你拥有美丽的新年所有的祝福。
may its blessings lead into a wonderful year for you and all whom you hold dear.
万事如意新年美好祝福你及你所爱的万事如意。
to wish you special joy at the holidays and all year.
祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
much joy to you in the upcoming year.
愿您在新的一年充满快乐。
wishing you and your family a very happy new year.
祝福您及全家新年快乐。
we offer new year blessings to you.
我们向您献上新年的祝福！
i only want you for new year!
我只要你作为我的新年礼物！
i give all my love to you this new year.
值此佳节，献上我对你所有的爱。
my arms are wide open for you this new year.
我张开双臂，盼与你共度新春佳节。
here‘s a tender new year kiss from you know who.
你的心上人献给你一个温柔的新年之吻。
wishing you and yours a happy happy new year.
万事如意，合家平安。
best wishes for a wonderful new year.
献上最诚挚的祝福，祝 祝您新年愉快。
with best wishes for a happy new year!
祝新年快乐，并致以良好的祝福。
may joy and health be with you always.
祝您永远健康快乐。
may happiness follow you wherever you go!
愿您幸福快乐，直到永远永远。
i hope you have a most happy and prosperous new year.
谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
with the compliments of the season.
祝贺佳节。
may the season‘s joy fill you all the year round.
愿节日的愉快伴你一生。
season‘s greetings and best wishes for the new year.
祝福您，新年快乐。
please accept my season‘s greetings.
请接受我节日的祝贺。
to wish you joy at this holy season. wishing every happiness will always be with you.
恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
good health, good luck and much happiness throughout the year.
恭祝健康、幸运，新年快乐。
may the joy and happiness around you today and always.
愿快乐幸福永伴你左右。
please accept my sincere wishes for the new year. i hope you will continue to enjoy good health.
请接受我诚挚的新年祝福，顺祝身体健康。
allow me to congratulate you on the arrival of the new year and to extend to you all my best wishes for your perfect health and lasting prosperity.
恭贺新禧，祝身体健康、事业发达。
best wishes for the holidays and happiness throughout the new year.
恭贺新禧，万事如意。
with very best wishes for your happiness in the new year.
致以最良好的祝福，原你新年快乐幸福。
please accept our wishes for you and yours for a happy new year.
请接受我们对你及你全家的美好祝福，祝你们新年快乐。
may the coming new year bring you joy, love and peace.
愿新年为你带来快乐，友爱和宁静。
wishing you happiness during the holidays and throughout the new year.
祝节日快乐，新年幸福。
a happy new year to you.
恭贺新年。
season‘s greetings and sincere wishes for a bright and happy new year!
献上节日的问候与祝福,愿你拥有一个充满生机和欢乐的新年。
i give you endless brand-new good wishes. please accept them as a new remembrance of our lasting friendship.
给你 我无尽的新的祝福，让它们成为我们永恒友谊的新的纪念。
good luck and great success in the coming new year.
祝来年好运，并取得更大的成就。
on the occasion of the new year, may my wife and i extend to you and yours our warmest greetings, wishing you a happy new year, your career greater success and your family happiness.
在此新年之际，我同夫人向你及你的家人致以节日的问候，并祝你们新年快乐、事业有成、家庭幸福。
may everything beautiful and best be condensed into this card. i sincerely wish you happiness, cheerfulness and success.
愿一切最美好的祝福都能用这张贺卡表达，真诚地祝你幸福、快乐、成功！
a cheery new year hold lots of happiness for you!
给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意。
may you have the best new year ever.
愿你度过最美好的新年！
wishing you peace, joy and happiness through the coming year.
在新年来临之际，祝福你平安、快乐、幸福！
warm greetings and best wishes for the new year!
致以热烈的祝贺和良好的祝福,新年快乐。
it seems that christmas time is here once again, and it is time again to bring in the new year. we wish the merriest of christmas to you and your loved ones, and we wish you happiness and prosperity in the year ahead.
又该迎接新的一年了。我们向你及你的亲人们致以最美好的祝福，愿你在新的一年里事业兴旺，幸福美满！
new year comes but once a year. but when it comes it brings good cheer.
新年一年只有一次，但每次来临都带来喜悦。
much joy to you in the up coming year. may the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at new year and stay with you all the year through.
让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
a new year greeting to cheer you from your daughters.
愿女儿的新年祝福带给你快乐。
at new year and always, may peace and love fill your heart, beauty fill your world, and contentment and joy fill your days.
新年的祝福，平日的希冀，愿你心境祥和、充满爱意，愿你的世界全是美满，愿你一切称心如意，快乐无比。
may the joy of new year be with you throughout the year.
愿新年的快乐一年四季常在。
peace and love for you at new year from all your students.
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Happy new year, my best friend.
我的朋友，新年快乐哦~
A New Year greeting to cheer you, my good friend.
希望新年祝福给你带来欢乐，我的好朋友。
Take your passion and make it come true.
发挥你的热情，让理想变为现实吧~
I hope we can spend the holidays together.
好希望我们能一起过春节。
Best of luck in the year to come.
愿你在未来的一年里，好运滚滚来哦~
Wish all the best wishes for you.
献上最美好的祝愿。
Wish many good wishes for the holidays and the coming year.
新的一年，向你献上最诚挚的祝福。
May its blessings lead into a wonderful year for you and all whom you hold dear.
祝福你及你所爱的人新的一年中万事如意。
To wish you special joy at the holidays and all year.
祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
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